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Papa Franjo se jutros u propovijedi na misi u Domu svete Marte, u Vatikanu, osvrnuo na prvo
čitanje iz Prve poslanice Korinćanima: „Braćo! Posvuda se čuje o bludnosti među vama, i to takvoj
bludnosti kakve nema ni među poganima (1Kor 5,1). Kršćani ste, a tako živite?“ To su jake riječi
kojima sveti Pavao prekorava Korinćane među kojima su mnogi živjeli dvostrukim životom – rekao
je Papa i naglasio – Ispovijedali su Isusa Krista, a u isto su vrijeme među sobom tolerirali bludnost.

Novost evanđelja, Kristova novost nije samo u tome da preobražava našu dušu, nego ona
preobražava sve nas i sve oko nas; dušu, duh i tijelo, to jest, pretvara i vino i kvasac…, baš sve –
istaknuo je Sveti Otac i dodao - Novost evanđelja obuhvaća potpuno sve; uključuje sve nas, jer
nas preobražava iznutra prema van; naš duh, tijelo i svakodnevni život.

Kršćani u Korintu nisu razumjeli potpunu novost evanđelja koja nije ideologija ili način društvenoga
života koji se živi zajedno s poganskim običajima – rekao je papa Franjo i podsjetio – Novost
evanđelja je Kristovo uskrsnuće, Duh koji nam je poslao da nas prati u životu. Mi smo kršćani
muškarci i žene novosti, nismo sami po sebi novost.

Mnogi ljudi pokušavaju živjeti kršćanstvo koje u sebi nosi tu novost – rekao je Papa i upozorio –
No, mnogi govore: danas se može tako raditi. Danas se može tako živjeti... Ljudi koji žive novosti
koje im nudi svijet, pripadaju svijetu, ne prihvaćaju čitavu novost. Postoji razlika između "novosti"
Isusa Krista i "novosti" koje nam nudi svijet.

Ljudi koje Pavao osuđuje mlaki su, nemoralni, oni koji glume, formalisti i licemjeri. Isusov poziv je



poziv na novost. Netko će reći: Ali, oče, mi smo slabi, mi smo grešnici – primijetio je Sveti Otac i
objasnio – To je druga stvar. Ako prihvaćate da ste slabi i grešni, On vam oprašta, jer polazi od
novosti evanđelja, te to znači da ispovijedate da je Isus Krist došao radi oproštenja grijeha. No,
ako vi, koji kažete da ste kršćani, živite s tim svjetovnim novostima, onda je to licemjerje. U tome
je razlika.

Isus nam je rekao u evanđelju: Budite oprezni kad vam kažu da je Krist tu, tamo, ondje... Novost je
u tome da je Krist samo jedan, te da je Njegova poruka jasna – napomenuo je papa Franjo i
naglasio – Isus, međutim, ne razočarava onoga koji ga želi slijediti.

Kakav je put onih koji žive novosti ovoga svijeta i ne žele živjeti Kristove novosti? – upitao je Papa
i odgovorio – Današnji evanđeoski odlomak završava odlukom pismoznanaca i farizeja da ubiju
Isusa. Put onih koji prihvaćaju novost Isusa Krista put je prema mučeništvu koji nije uvijek krvav,
nego je to put svakidašnjeg mučeništva. Mi smo na putu i prati nas veliki tužitelj koji potiče
današnje tužitelje da nas uhvate u proturječju. Ali, ne smijemo pregovarati s novostima ovoga
svijeta i razvodnjavati navještaj evanđelja – zaključio je Sveti Otac.  
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